
ŠKAMNA spolek rodičů a přátel ZŠ bratří Fričů Ondřejov

Zápis z jednání valné hromady ze dne

17.10.2023
Zasedání  valné hromady svolalo představenstvo Spolku  ŠKAMNA Ondřejov.  Pozvánku na

valnou hromadu obdrželi členové spolku formou emailové korespondence dne 26.9.2023,

pozvánka  byla  také  vyvěšena  ode  dne  26.9.2023  na  webových  stránkách  spolku

www.skamna.cz. Dále byla pozvánka vyvěšena dne 27.9. 2023 ve vitríně Spolku a ve vitríně u

vchodu do školy.

Valná hromada se konala dne 17.10.2023 od 18.00 hod v budově ZŠ bratří Fričů Ondřejov, 

nám. 9.května 68, Ondřejov.

1. Zahájení, přivítání. Valnou hromadu povede předseda představenstva Spolku, Martin 

Pačovský

2. Kontrola usnášeníschopnosti valné hromady

počet přítomných členů: 11

Valná hromada je usnášeníschopná, prezenční listina je přílohou č. 1 zápisu. 

3. Zpráva o činnosti a čl. základně - podal předseda představenstva Martin Pačovský, zpráva

je přílohou č. 2 zápisu

Hlasování - PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Zpráva byla VH přijata.

4. Zpráva o majetku a hospodaření za rok 2022 a 01-09/2023 – podal hospodář Spolku

Kateřina Preislerová Štolcová. Hospodář navrhl převést hospodářský výsledek z roku 2022 ve

výši 39 188,01 Kč do vlastního jmění spolku. 

zpráva je přílohou č. 3 zápisu

Hlasování -  PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Zpráva i převedení hospodářského výsledku z roku 2022 do vlastního jmění spolku byly VH

přijaty.

5. Návrh činnosti na rok 2023/2024 – podala Klára Ramsden, členka představenstva Spolku.

Návrh je přílohou č. 4 zápisu.

Hlasování - PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Návrh činnosti na rok 2023/2024 byl VH přijat.
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6.  Návrh  rozpočtu  na  rok  2023/2024 –  návrh  podal  Martin  Pačovský,  po  diskusi  VH

především v souvislosti s otevřením nové budovy  školy  byl  návrh doplněn,  o doplněném

návrhu VH hlasovala

Návrh je přílohou č. 5 zápisu

Hlasování - PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Návrh rozpočtu na rok 2023/2024 byl VH přijat.

7. Návrh na schválení usnesení této valné hromady – podal Martin Pačovský,

Hlasování - PRO: 11 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0

Bylo přijato usnesení valné hromady tak, jak je uvedeno v příloze č. 6 tohoto zápisu.

V následující diskusi byly projednávána možnost zvýšení povědomí rodičů žádat v případě

hmotné nouze Spolek o finanční příspěvek na podporu žáka. 

Dále byl diskutován setrvalý pokles členů spolku, přestože počet příspěvků i finanční objem

od rodičů/nečlenů vzrůstá.  

8. Závěr

Předseda představenstva poděkoval přítomným za účast a podporu Spolku.

V Ondřejově dne 29.10.2023

Zapisoval a vypracoval: Martin Pačovský

Ověřovatelé zápisu:

…………………………………….. ……………………………………..

Jana Řezníčková Jana Sloupová Fričová
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